

Title (en)

SLIDING WINDOW, IN PARTICULAR FOR A ROOF

Title (de)

SCHIEBEFENSTER, INSbesondere FÜR EIN DACH

Title (fr)

FENÊTRE COULISSANTE, EN PARTICULIER POUR UN TOIT

Publication

EP 2535476 A2 20121219 (DE)

Application

EP 12168047 A 20120515

Priority

AT 8892011 A 20110617

Abstract (en)

The window has a stick frame for sticking two sliding wings (4) and held in a building opening by a thermal insulation part (8). The sliding wings are supported vertically to a wing plane. Shift guides (5) are displaced against each other and cover each other in an open position. The shift guides are formed such that the individual sliding wings exhibit different lengths according to different shift paths. The frame exhibits a length that corresponds to that of the shift guides in a displacement direction of the sliding wings. The frame is formed from longitudinal sections of a profile.

Abstract (de)

Es wird ein Schiebefenster, insbesondere für ein Dach, mit einem über eine thermische Trennung (8) in einer Bauöffnung gehaltenen Stockrahmen für wenigstens zwei Schiebeflügel (4) beschrieben, die in zumindest um die Flügeldicke senkrecht zur Flügelebene gegeneinander versetzten Verschiebeführungen (5) gelagert sind und einander in der Offenstellung überdecken. Um vorteilhafte konstruktive Voraussetzungen für eine gute Wärmedämmung zu schaffen, wird vorgeschlagen, dass die Verschiebeführungen (4) entsprechend den unterschiedlichen Verschiebewegen der einzelnen Schiebeflügel unterschiedlich lang ausgebildet sind.

IPC 8 full level

E04D 13/035 (2006.01); **E04B 7/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 7/166 (2013.01); **E04D 13/0358** (2013.01); **E05D 15/08** (2013.01); **E05Y 2201/684** (2013.01); **E05Y 2800/22** (2013.01);
E05Y 2800/414 (2013.01); **E05Y 2900/152** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 10113535 A1 20020926 - JECHNERER HELMUT [DE]
- DE 102005050022 A1 20070111 - CITAK FATMA [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2535476 A2 20121219; EP 2535476 A3 20151125; EP 2535476 B1 20180718; AT 511473 A4 20121215; AT 511473 B1 20121215

DOCDB simple family (application)

EP 12168047 A 20120515; AT 8892011 A 20110617